
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 468
Kan ministeren bekræfte, at det eneste, man i den foreslåede udbyttemodel skal gøre for
at undgå på forhånd at blive registreret er, at man f.eks. skal placere en enkelt lånt aktie i
depotet med alle de aktier, man ejer? Og kan ministeren bekræfte:
– at man så ikke kan lade sig registrere på forhånd i regeringens foreslåede nye ud-

byttemodel, men at man alligevel fortsat vil kunne søge om refusion af udbytteskat,
præcis som hidtil?

– at det således vil være ganske let at få lov til at søge om refusion, præcis sådan som
man kunne dengang, der blev svindlet for over 12,7 mia. kr.?

– at Skatteforvaltningen i den situation fortsat ikke vil have nogen form for register over,
hvem alle aktionærerne er, som Skatteforvaltningen kan bruge til at kontrollere, om
dem, der anmoder om refusion, overhovedet ejer de aktier, de påstår?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF) og Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Mona.Juul@ft.dk, Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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